



# STOCKHOLMS SKIDFÖRBUND ALPINT

## Alpina Kommittén

20200311

### Protokoll, telefonmöte

Närvarande:	Lena Andersson Fredrik Wredmark Åsa Bocké	AK, Verksamhetsansvarig AK, Tävlingsansvarig AK, Utbildningsansvarig
Ej närvarande:	Pelle Sahlgren Fredrik Silfwerplatz	AK, Träning AK, Finalansvarig

## Mötesnoteringar

### Ekonomi

- Farten i Funäsdalen för U14/U16, Regionslägret för 05:or är fakturerade till klubbar och övriga regioner.
- De klubbar som arrangerat tävlingar på annan ort gör en avstämning i tävlingsgruppen tillsammans med Fredrik och återkopplar om ev underskott, Fredrik har indikation på att tävlingarna ska ha gått runt.  
Tävlingar som var planerade att genomföras på annan ort ingår inte i denna avstämning

### Tävling

- Pga av snöläget har alla tävlingar som genomförts för U12/U14/U16 genomförts på annan ort vilket har medfört mycket jobb och resor.
- Fredrik ska ha avstämning med tävlingsgruppen och upprätta ett policy för hur vi ska agera om detta händer igen, ex inte lägga u12/U14 på samma tävlingsdag då de blir långa dagar och ev stop i tävlingen riskerar att de inte kan fullföljas, enas om orter att köra på där många redan har liftkort vilket minimerar kostnader.
- Fredrik upprättar en motion till SSF:s alpina råd gällande U10:s tävlande utanför regionen, klubbarna ser en stor frustration hos gruppen som vill göra saker tillsammans.
- Denna säsong har endast en U10 tävling genomförts, stort tack till MASK som fick till denna på hemmaplan.

## LVC U12UU14

- Allt är på planerat och klart enligt tidigare års scheman.

## LVC U14

- Allt är planerat och klart gällande tävlingen
- Invigningen görs tillsammans med Skoog och sker utomhus
- Värmland, Gästrikland mfl är inbjudna att sätta bana

## Utbildning

- Planering av en fysdag i maj för U16 pågår och följande upplägg är tänkt  
Inspirationsföreläsare som även har en del fysövningar , återkommer med mera info.  
Gymnasieinfo  
Ev fysutbildning med Åsa Bocke för föräldrar och ledare beroende på ledare
- Åsa jobbar vidare med frågan kring hjärnskakning och kommer att ta fram material som läggs på hemsidan och länkar till föreläsning om hjärnskakningar.

## Träning

- Frågan är ställd till SSF gällande ny regionstränare för kommande säsong då Pelle Sahlgren kommer att avsluta sitt engagemang.
- Inför planeringen av kommande säongs aktiviteter kommer AK att kalla ordförande och huvudtränare till ett möte i april för att gemensamt planera vilka av de traditionella aktiviteterna som ska ske i distriktet och om det ska läggas till något och vem som ansvarar för vad.
- De träningsaktiviteter som är genomförda i distriktet är under senaste åren:  
Barmarksträning inkl. tester för U14/u16  
Läger i Juvass i juni för blivande U16:2  
Fartträning i Funäsdalen för U14/U16

## Kommunikation

- Håller på med rekrytering av en person till AK för att fokusera på kommunikation till klubbarnas styrelser, arbetsgrupper i AK och extern kommunikation på hemsida, FB och Instagram, ha span på trender i föreningslivet, stötta klubbar i vad som behöver göras för att Agenda 2025 ska kunna genomföras samt vilja av att kommunicera mot klubbars ledning

## Övrigt

Vi saknar kontaktpersoner i klubbarna gällande träning/tävling/utbildning

Fredrik W kommer att delta på Stockholms Skidförbunds strategimöte den 25/3 istället för Lena som är upptagen.

Planering av Skidting 30/8 med fokus på den moderna föreningen och dess utmaningar

- Utmaningar i de ideella för föreningarna, hur ska föreningarna hantera detta.
- Hur ska föreningarna utvecklas i framtiden
- Vad är målet med skidtinget – att föreningarna ska få genomlysa sin verksamhet och få inspiration till att ”bedriver vi verksamhet i föreningarna enligt barnens önskemål” utifrån träning, tävling, lägerverksamhet

To Do.

### **Fredrik W**

- Rekryterar ny tävlingsansvarig till AK.
- Skriva motion till Alpina rådet gällande U10:s möjlighet att tävla utanför Regionen.

### **Fredrik S**

- Samla in dokumentation gällande LVC U12/U14 och skicka det till Lena för att lägga upp på hemsidan.

### **Fredrik W och Fredrik S**

- Se över ett upplägg för gemensam träning under försäsong årskullsvi i distriktet och presentera ett förslag inkl. resa, boende och måltider.

### **Pelle**

- Rekryterar ny träningsansvarig till AK

### **Lena**

Rekrytering till AK gällande kommunikation.

Kalla till möte med ordförande och träningsansvariga

### **Åsa**

- Planera fysdag maj för U16 och ledare

### **Kommande mötesdatum**

**Kommande mötesdatum för AK säsongen 2019/2020**

**Tisdag 21/4** mötet startar 18,30 Avstämning av säsongen 19/2020. *Föreslår "Skype/telefonmöte"*

**Tisdag 2/6** mötet startar 18,30, Budgetmöte för kommande säsong

Anteckningar förda av:

Lena Andersson